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Puheenjohtajan ehdotus:   

Markkinointityöryhmän puheenjohtaja Panu Räty esittelee 
markkinointityöryhmän suunnitelmia loppuvuodelle. Työryhmän 
edustaja esittelee nuorten gaalan kiitoskortin ja sen avulla toteutettavan 
palautteen keräämisen gaalaan osallistuvilta nuorilta. 

Nuorisovaltuuston päätös: 

Kiitoskortti esiteltiin nuorisovaltuustolle. Kortille luodaan kysely 
tapahtumaan osallistuville, josta saadaan tärkeää tietoa gaalaan liittyen. 
Tapahtumatyöryhmä vastaa palautekyselyyn tulevasta materiaalista. 

Mahdolliset nuorisovaltuuston julisteet ovat vielä työn alla. 
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